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Proces-verbal de ședință 

 Încheiat azi 31.01.2018, orele 14°°, cu ocazia ședinței publice ordinare 
pe luna ianuarie 2018, conform convocatorului nr.267/25.01.2018. 

La ședință sunt prezenți 10 consilieri locali din totalul de 11 consilieri locali 
și dl.Popa Dumitru - consilier sătesc. 

Dna.secretară dă citire procesului-verbal al ședinței anterioare pentru a da 
posibilitate consilierilor locali să conteste conținutul acestuia și să ceară 
menționarea exactă a opiniilor exprimate în ședința anterioară. Nu au fost 
exprimate contestații fapt pentru care d-na secretară solicită supunerea la vot. 
Procesul-verbal se aprobă cu unanimitate de voturi. 

Dl.președinte prezintă ordinea de zi: 
1. Proiect de hotărâre cu privire la aprobarea Rețelei școlare din comuna 

Cungrea pentru anul școlar 2018-2019;  
2. Proiect de hotărâre cu privire la însușirea inventarului bunurilor care 

aparțin domeniului public al comunei Cungrea, județul Olt; 
3. Proiect de hotărâre cu privire la însușirea inventarului bunurilor care 

aparțin domeniului privat al comunei Cungrea, județul Olt; 
4. Proiect de hotarare cu privire la încheierea exercițiului bugetar la data de 

31.12.2017; 
5. Proiect de hotărâre cu privire la solicitarea adresată Ministerului Educației 

Naționale pentru emiterea avizului conform în vederea schimbării 
destinației terenului în suprafață de _____mp situat în sat Spătaru, comuna 
Cungrea, județul Olt ; 

Ordinea de zi este aprobată, toți consilierii prezenți fiind de acord. 
Se dă citire rapoartelor de specialitate pentru proiectele de hotărâre. 
Dl.Ban: 
-Cu privire la rețeaua școlară, a rămas la fel? 
Dl.Primar: 
-Este neschimbată. 
Dl.Ban: 
-În legătură cu căminul cultural unde se construiește? 
Dl.Primar: 
-Va fi o construcție separată. Întrucât terenul aparține școlii trebuie luat acest 

aviz de la Ministerul Educației. 
Dl.Popa: 
-Îl felicit pe dl.primar pentru funcția obținută. Comuna va avea de câștigat. 
-Au fost făcute 3 proiecte pentru podul de la Cepești. Toate au eșuat. Am 

încredere că în acest mandat se vor realiza multe. 
-În legătură cu rețeaua școlară, mă bucur pentru că rămâne aceeași. Nu pot 

radia din catalogul unităților de învățământ școala de la Cungrea. Mă bucur de 
faptul că am primit avizul de la ISJ Olt. 



-În legătură bunurile care aparțin domeniului public și privat sunt sigur că 
acestea sunt inventariate corect pentru că acestea vor fi verificate de către 
Consiliul Județean Olt. 

Sper ca noul buget să fie măcar egal cu cel de anul trecut. 
Existența unui cămin cultural intr-un sat care renaște este necesară. O să 

avem cămin cultural înaintea canalizării. 
Dl.Bujgoi: 
-În ce măsură modificarea Codului fiscal ne va afecta? 
Dl.Primar: 
-Prin reducerea impozitului de la 16% la 10% noi vom pierde. Bugetul pe 

anul 2018 va fi egal cu cel de anul trecut. 
-Mâine vom demara construirea podului de la Spătaru de 8m lățime. Pentru 

celelalte poduri s-au aprobat indicatorii tehnico-economici. Asfaltul pe Miești va 
continua. 

-Dl.Popa vă mulțumesc pentru cuvintele frumoase adresate! 
-Este o prioritate podul. Am depus pe programul PNDL 3 documentații 

pentru betonarea celor 2 poduri. Este de un real folos pentru că multă lume îl 
folosește. 

Dl.Lică: 
-Vă urez succes în continuare pentru bine localității și al județului.  
-Referitor la rețeaua școlară, încă sunt comentarii în urma ședinței 

Consiliului de administrație al școlii. S-a propus comasarea claselor a II-a + a 
IV-a și clasa pregătitoare + a I-a + a III-a. Eu am solicitat să am continuitate cu 
clasa. Nu mă deranjează că o sa mi se ia clasa dar consider ca fiecare trebuie să 
aibă continuitate la clasa cu care a pornit. Au fost reproșate cheltuielile foarte 
mari făcute cu această școală. 

Dl.Primar: 
-Aceste cheltuieli sunt susținute din bugetul local. 
Dl.Lică: 
-În legătură cu execuția bugetară sunt de acord deși nu sunt de specialitate. 
-Pentru avizul MEN: mă bucur că satul Spătaru ne-a luat-o înainte. Am vrea 

să reînvie tradițiile în acest sat. Rămân la dorința de a se înființa în această zonă 
o tabără de creație venită în binele comunității și al copiilor. 

-Sunt de acord cu toate proiectele de hotărâre. 
     -Peste 4 ani la școala Cungrea vom avea la simultan toate clasele. Investim 
bani în școli iar toamna se închid. Ne săpăm singuri groapa. 
    Dl.Stancana: 
 - Noi vrem ca aceată școală să rămână deorece este o investiție mare, este 
și o zonă liniștită. 
Dl.Primar: 

-Nu este un efort bugetar mare să menținem această școală. Cadrele 
didactice sunt aceleași. Se va consemna faptul că noi vom aloca sumele de bani 
necesare funcționării școlii. 



Dl.Primar: 
-Constat cu regret că nu mergem în direcția bună; nu ne îndreptăm spre o 

autonomie locală. Nu avem un control asupra cadrelor didactice și asta duce la 
plecarea copiilor.  
Dl.Spânu: 

-La Cungrea e o răutate dacă se dorește să se închidă această școală. 
Dl.Lică: 

-Îmi pare rău că nu a fost nici un reprezentant la ședința pentru că au fost 
atâtea răutăți la dresa cadrelor didactice. Sunt cadre care chiar iși fac datoria. 
Dl.Spânu: 

-Suntem întrebați de izlazuri – de către cei care au animale. 
Dl.Primar: 

-La noi nu a depus nimeni nici o cerere. Este o procedură mai grea, 
trebuie făcute amenajamente. Oamenii au unde să meargă cu animalele. Poate 
dacă ne gândim la subventii.... 
Dl.Spânu: 

-O să rămână neîngrijite. 
Dna.Dicu: 

-Sunt de acord cu toate proiectele de hotărâre. Mă bucur pentru satul Spătaru 
unde se fac poduri, ceea ce este un lucru foarte bun pentru locuitori. 

Se supun la vot proiectele de hotărâre: 
1. Proiect de hotărâre cu privire la aprobarea Rețelei școlare din comuna 

Cungrea pentru anul școlar 2018-2019 - 10 voturi pentru; 
2. Proiect de hotărâre cu privire la însușirea inventarului bunurilor care 

aparțin domeniului public al comunei Cungrea, județul Olt - 10 voturi pentru; 
3. Proiect de hotărâre cu privire la însușirea inventarului bunurilor care 

aparțin domeniului privat al comunei Cungrea, județul Olt  - 10 voturi pentru; 
4. Proiect de hotarare cu privire la încheierea exercițiului bugetar la data de 

31.12.2017 - 10 voturi pentru; 
5. Proiect de hotărâre cu privire la solicitarea adresată Ministerului Educației 

Naționale pentru emiterea avizului conform în vederea schimbării destinației 
terenului în suprafață de _____mp situat în sat Spătaru, comuna Cungrea, 
județul Olt - 10 voturi pentru. 

Dl. Presedinte declară închise lucrările ședinței Consiliului Local. 

 Președinte ședință,            Secretar de ședință, 
     SPÂNU Vicentiu          DOBRE Carmen Cristiana                                                                                                                             

 


